
Oft$w$$ffi*
z 6.veřejného zasedání Zastupite|stva městyse Moravská Nová Ves,

konaného dne 18.10.2007 v 18.00 hod. v budově dvorního traktu
Úřadu městyse, nám. Republiky 107

Přítomni: Ing. Jana Krutríková
Ing. DrahomírYája
Mgr. Soňa Petrjrínošová
Ing. pavel Zugar
Ing. Igor Antal
František Baldrian
Ing. Alexandr Vališ
Jaroslav Kučera
Mgr. Hana Grossmannová
Ing. Jan Blažek
Jaroslav Glos - od 1g.20 hod.

omluveni: Božena Peterková
Jan Tuček
Ing. Zbyněk Parma
Mgr. Bohumila Peková

Zapisovatel: Martina Janulíková
Ověřovatelé: Ing. Jan Blažek

Mgr. Hana Grossmannová

Bod č. 1 programu _ Zahájení, program 6. veřejného zasedání
zastu pite|stva městyse

6. veřejné zasedání zastupitelstva městyse zaháji|místostarosta městyse p. František Baldriana konstatova|, že zasedrání bylo svoliíno Ť{dně a včas, způsobem v ouci 
"i'''klý- 

a v souladuse ziíkonem o obcích. Přítomno je l0 členů 'u'tupit"l,tva, tj. nadpoiovioní většina azastupitelstvo městyse je usnášení schopné.

Program 6. veřejného zasedání zastupitelstva měsýse:
I. Zahi4eni
2. Zprávao činnosti rady městyse
3. Rozpočtové opatření č. |12007
4. obecně závazné vyhlášky
5. Půjčka Regionu Podluží
6. Převody majetku
7 . Zádosti občanů a otganizací
8. Připomínky členů zastupitelstva městyse
9. Připomínky občanů

l0. Závěr
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Usnesení č. 1
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo program jednání.

H: 10 pro 0 proti 0 zdržel se

Usnesení č. 2
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo zapisovatele zápisu
p. Martinu Janulíkovou.

H: 10 pro 0 proti 0 zdrŽel se

Usnesení č.3
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves schválilo ověřovatele zápisu p. Ing. Jana BlaŽka
a p. Mgr. Hanu Grossmannovou.

H: 8 pro 0 proti 2 zdržeI se
Mgr. Grossmannová
Ing. Blažek

p. Jaroslav Kučera má připomínku k minulému zápisu, kde nebyla uvedena zminka o dotazu
p. Kučery, ul. Dolní ohledně parkování na rohu ul. Pod Kostelem a Anenská.

Doplnění zápisu z 5. veřejného zasedání, konaného 23.7.2007 :
p. Kučera, ul. Dolní: Jak je to s parkováním na rohu ulic Pod Kostelem a Anenská? Parkování
na tomto místě je velmi nevhodné, je špďný rozhled při vjezdu do křižovatky z ulice Pod
Kostelem. Jak mohlo bý povoleno parkoviání na tomto místě?
starostka: parkování bylo povoleno až za sloupem el. vedení, tak aby byl zachován rozhled do
křižovatky. Bylo jednáno o možnosti změny přednosti v jizdě na této křiŽovatce, ale toto
nebylo povoleno' taktéž bylo jednáno o moŽnosti umístění dopravního zaÍizeni (zrcadlo) na
tuto křiŽovatku, aby se zlepšily rozhledové poměry.

Usnesení č. 4
Členové zastupitelstva městyse berou na vědomí zápis s doplněním připomínek z posledního
5. veřejného zasedání'.

H: 9 pro 0 proti I zdrže| se
Mgr. Grossmannová

Bod č. 2 programu - Zpráxa o činnosti rady městyse

Starostka obce Ing. Jana Krutáková se vyjádřila k činnosti rady městyse.

Svazek obcí Čisty jihovýchod
Schválení členství obce ve svazku obcí Čistý jihovýchod _ cílem je vybudování sběrného
střediska odpadů. Naše obec je jednou z II obci, které vytvořily společnou žádost o získání
finančních prostředků Z programu Životního prostředí a EU. Celkový objem fin. prostředků o
které tento svazek žádá je 72 500 000,- Kč. Rozpočet na sběrné středisko odpadů Moravská
Nová Ves je ve výši 10 000 000,- Kč. To je částka na úpravu celého areálu, na nákup zaÍízeni
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sběrného dvora a kompostiírny, která by měla byt vybudovánav 2. fázi. Projektová
dokumentace je pro občany k nahlédnutí na uřadu městyse.
V pruběhu příštího týdne se žádost bude podávat na Ministerstvo Životního prostředí
a v listopadu nebo prosinci bychom měli vědět zdažádost bude přijata a v jaké výši bude
financována.

Smuteční obřadní síň
Za přispění 200 000,- Kč nového pronajímatele, firmy Kelemen s.r.o. Břeclav, byla provedena
úprava interiéru smuteční síně, tak i úpravy fasády, podÍezání a odstranění vlhkosti budovy.
V příštím roce by se mělo pokračovat na opravách v okolí smuteční obřadní síně.

Kontrola Finančního úřadu a Ministerstva pro místní rozvoj
Na úřadu městyse proběhla kontrola Finančního úřadu a Ministerstva pro místní rozvoj.
Jednalo se o kontrolu zaúčtoviíní přijatých dotací a jejich účelové vynaložení. Kontrola
neshledala žádné záv adv a nedostatkv.

Dotazy:
p. Kučera: Rada městyse schválila zvýšení nájemného v býech zvláštního určení. o jaké byty
se jedná?
starostka městyse: Jsou to býy na DPS.
p. Kuěera: Vykácení 2bÍízna obecním pozemku na ul. Vítězství, jedná se o ty bÍizy,které
byly tak nešetrně oŤezény?
Ing. Zugar: Ano jedná se o dva z těchto stromů, stromy oŤeza| p. Fic, na Žádost obyvatel, obec
dala souhlas. Budou vyséueny nové stromy.
p. Kučera: Dodatek k nájemní smlouvě ohledně kabin na hřišti na ul. Luční, čeho se to ýká?
starostka městyse: Nájemní smlouva byla sepsána s p. Račickým a dodatek byl rozšířen i na
p. Račickou.
p. Kučera: Prodloužení nájemní smlouvy s p. Pacalem a p. Kvasnovsk;im, o jakou nájemní
smlouvu se jedná?
starostka městyse:Jedná se o prodlouŽení smlouvy v nájemních obecních bytech budově uřadu
městyse.
p. Kuěera: Proě Divadelní krouŽek platí plné nájemné za sokolovnu a Slovácký krÚžekmá
snížení nájemného?
starostka městyse: Sazba je jedna, ale Slovácký krúŽek nebude chodit pravidelně. Pokud
Divadelní kroužek bude taky chodit nepravidelně , tak je moŽnost domluvy o sníŽení ceny.
p. Kučera: Rada městyse vza|ana vědomí ukoněení pracínarekonstrukci kanalizace ve
Výmole, tím se myslí i chodník?
starostka městyse: Chodník je financován zv|ášť, nakarn|izaci byla poskytnuta dotace.

Usnesení č. 5
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves vzalo na vědomí zprávu o činnosti rady městyse.

Bod č. 3 programu _ Rozpočtové opatření č.1'12007

V pruběhu roku se navýšily příjmy v někteých kapitolách, muselo přijít na vyrovniíní i na
straně výdajů _ vyrovnaný rozpočet.
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Usnesení č. 6
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo rozpočtové opatření č.
|12007, kde na straně příjmů dojde ke zqýšení o částku 5 002 100,- Kč a na straně vydajů ke
zvýšení rozpočtu o částku 5 002100,- Kč.

H: 10 pro 0 proti 0 zdržel se

Bc. Dvořáček sezntímil s novelami stávajících obecně závaznýchvyhlášek a s novými óbecně
závaznými vyhláškami.

Obecně závazná vyhláška č.212007 o zákazuvolného pobíhání psů na veřejných
prostranstvích.
p. Kučera: Musí mít pes na vodítku nríhubek a co s volně pobíhajícími psy?
Bc. Dvořáěek: Na vodítku pes nemusí mít niíhubek, je to na odpovědnosti majitele.
Musí se zavo|at odchytová služba a pes dát za poplatek do útulku.

18.20 hod přišel p. Glos. Členů zastupitelstva měsýse je přítomno l1 členů. Zastupitelstvo
městyse Moravská Nová Ves je usnášení schopné.

Usnesení č. 7
Zastupitelstvo městyse MoravskáNová Ves schváli|o obecně závaznouvyhlášku č.212007 o
zákazu volného pobíhání psů na veřejných prostranstvích.

H: 10 pro 0 proti I zdrŽe| se
Kuěera

Obecně závazná vyhláška č.312007 _ Stanovení podmínek k zabezpečení požární
ochrany při akcích' kterych se zúčastní větší počet osob.

Usnesení č. 8
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo obecně závaznou
vyhlášku č,.312007, kterou se mění a doplňuje obecně závazná vyhláška ě.212005, kterou se
stanovují podmínky kzabezpeěenípožární ochrany při akcích, kterych se zúčastní větší počet
osob.

11 pro 0 proti 0 zdrže| se

obecně závazná vyhláška č.412007 _ o stanovení systému shromažďování, sběru,
přepravy, třídění' využívání a odstraňování komunálních odpadů vznikajících na rÍzemí
městyse Moravská Nová Ves.

Usnesení č. 9
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo obecně závaznou
vyhlášku č.412007 o stanovení systému shromažďovtíní, sběru, přepravy, třídění, využívéní a
odstraňování komunálních odpadů vznikajících na území městyse Moravská Nová Ves.

H:
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0 proti 0 zdtže| se

obecně závazná lyhtáška č. sl2007 o místních poplatcích
- jedná se o poplatky ze psů, poplatek zaužÍvání veřejného prostranství a poplatek zaprovoz

ýherních hracích přístroj ů.

Usnesení č. 10
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo obecně závaznou
lyhlášku ě.512007 o místních poplatcích.

H: 11 pro 0 proti 0 zdrže| se

obecně závazná lyhláška č.6|2007, kterou se zrušují některé obecně závazné vyhlášt<y
obce Moravská Nová Ves.

Usnesení č. 11
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo obecně závaznou
vyhlášku č,. 612007, kterou se zrušují některé obecně závazné vyhlášky obce Moravská Nová
Ves.

H: 11 pro 0 proti 0 zdrže| se

obecně závazná vyhláška č'.712007, kterou se stanoví část společného školského obvodu
základní školy.
- nazák|adě dohody uzavŤené mezi obcí hrušky a Městysem MoravskáNová Ves

Usnesení č. 12
Zastupitelstvo městyse jednohlasně schválilo obecně závaznouvyhlášku ě.712007,kterou se
stanoví část společného školského obvodu zékladní školy.

H: 11 pro 0 proti 0 zdržel se

Obecně závazná vyhtáška č.812007 o místním poplatku z ubytovací kapacity.

Usnesení č. 13
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo obecně závaznou
vyhlášku č.8/2007 o místním poplatku z ubytovací kapacity.

H: 11 pro 0 proti 0 zdržel se

Bod č. 5 programu - Půjčka Regionu Podluží

V jarních měsících proběhl projekt - Život na dolním toku Moravy- vytvanáa malířská dílna.
Jednalo se o týdenní akci v areálu ve Tvrdonicích. Tohoto projektu se zúčastnily děti
zék\adnichškol obcí Regionu Podluží. Celý projekt byl dotovan z INTERREG Česko -

Slovensko.
Profinancovéni dotaci probíhá zpětně. Region Podluží musel uhradit náklady na tuto aktivitu a
zpětně dostane finance až začátkem příštího roku. Na každou obec činí tato částka 13 300,-
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Kč. Region Podluží by si musel vzít půjčku od peněžního ústavu nebo půjčku od jednotliqých
obcí.

Usnesení č. 14
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves schválilo smlouvu o bezuroěné půjčce ve výši
13 300,- Kč Regionu Podluží ze strany Městyse Moravská Nová Ves.

8 pro 2 proti I zdtžel se
lng. Krutráková Mgr. Grossmannová
Glos

Bod č. 6 programu _ Převody majetku

Žádost Boženy a Miroslava Uhrových o koupi části obecního pozemku p.ě. KN 2679lI
v ulici Na Kopci o výměře I4m,kteránavazuje na pozemek jejich vinného sklepa. Rada
městyse prošla tuto zá|ežitost v terénu a nedoporučuje schválit odkup. Průjezdní profil by byl
zilženasi o 2m.

Usnesení č. 15
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves jednohlasně zamítlo prodej pozemku o výměře
14m na p.ě.2679/I.

1l  pro 0 proti 0 zdržel se

Bod č. l -Žaaosti občanů a organizací

Projektový zásobník
Rada městyse vypracovala tabulku, která zahrnuje hlavní azávažné velké projekty, které by
se mohly zrea|izovat v pruběhu dotačního období let 2008 _2013. Jsou to projekty
investičního charakteru, na které bude možno ěerpat dotace zE|J. Nadále se bude tento
zásobník doplňovat o projekty drobnějšího charakteru _ drobné úpravy věř. prostranství,
ze|eně, popř. dalších věcí.

Usnesení č. 1ó
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves vzalo na vědomí předloŽený návrh projektového
zásobníku.

Návrh na zřízení kontokorentního úvěru _ je to možnost čerpat z našeho běŽného
základního úětu kontokorentní úvěr. Je umoŽněno zřídit tento kontokorent až do ýše 750
000,- Kč. Tento způsob úvěru je bezzajištění,tzn. ženení potřeba dávatžádné zárvky,
zástavy a pod.
Je splatný do doby 1 roku a uroková sazba je drína aktuálním ceníkem.
Finanční uřad se za|oženimkontokorentního účtu souhlasí.

Usnesení č. 17
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves schválilo kontokorentní úvěr u Čs az do výše
750 000,- Kč bez zajištění s dobou splatnosti 1 rok.

H : 9 pro 0 proti 2 zdrže| se
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Mgr. Grossmannová
Kučera

Jmenný seznam ulic Městyse Moravská Nová Ves
Docházi ke sjednocoviíní adres anázvŮulic v centrální evidenci obyvatel, na katastru a na
dalších uřadech. Zastupitelstvo by mělo schválit jednotlivé nézvy ulic, které budou
podkladem pro další opravy nebo úpravy.

Usnesení č. 18
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo předložený Seznam
místních nézvttulic v Moravské Nové Vsi.

l l  pro 0 proti 0 zdrŽel se

Bod č. 8 _ Připomínky členů zastupitelstva městyse

p. Kučera: Na novém sběrném dvoře jsou nějaké stroje a přístroje, jsou jiŽ všechny prodané?
Kolik peněz se uŽ lydělalo prodejem? Byla provedena nějaká inventarizace?
Bc. Dvořáček: V současné době probíhározprodej, byly prodríny 2 brusky a 1 kladkostroj.
Jsou tam na prodej 2katry a nějaké drobnosti. Byla provedena fotodokumentace všech
zaŤízení a strojů. Zatím se tímto prodejem vrátilo 70 000,- Kč. VyuŽívá se traktor a vlečka 9t.
p. Glos: Je tam nějaká ekologická zátěž?
starostka městyse: Není, v souvislosti s projektem sběr. dvoru bylo zapotřebí vyjádření všech
orgánů' kteří se podílejí na životním prostředí. Navíc v zadníčásti' kde je rekultivovaná
skládka ',Hliník.. se prováděly pravidelné odběry vody, nebyla zjištěna žádnáekologická
zátěŽ.
Mgr. Grossmannová: Je paní Kylirínová zaměstnankyní Úřadu městyse? Není to uvedeno ve
struktuře úřadu městyse.
starostka městyse: p.Kylianová je zarněstnankyní DPS, bude to opraveno ve struktuře úřadu
městyse.
p. Kučera: Bude na novém sběrném dvoře nějaký správce?
starostka městyse: Zatím nového správce zaměstnávat nebudeme, toto ukáže až provoz sběr.
dvora.
p. Glos: Nebude kompostárn a zapáchat?
starostka městyse: kompostiírna je až2 faze projektu. Bude uzavřená a bude se jednat o
kompostiírnu na rostlinný odpad _ větve, trávl apod. Možnost pouŽít i čistírenské kaly.
Provoz nebude obtěŽovat občanv.

Bod č. 9 _ Připomínky občanů

p. Valihrach:je v plánu umístit v někteých nepřehlednýchzatáěkáchzrcaď|o? Např. na ul.
Pod kostelem na křiŽovatce s ul. Kovářská a Anenská?
starostka městyse: Jedntíme o umístění na křiŽovatce u květinářství. Podléhá to schválení
procesu dopravního inspektorátu, kde je to velmi zdlouhavé. Problém je i s přechodem na ul.
Na Koncích, ktetý byl na dopr. inspektorátu urgován.
p. Kuěera: Je nutné zbudovat nové zábradlí u viezdu zák|adní školv. budova č.4.
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starostka městyse: Ano, nové zábrad|í bude vybudováno.
p. Růžičková: Na ktery rok se plánuje oprava silnice na ulici Y Zahradách?
starostka městyse: S opravou se počítá na příští rok.
p. Kučera: nebude se spolu s tím opravovat i silnice u penzionu U Javora?
starostka městyse: Nejdříve se musí opravit kana|izace a pokud se získají dotační prostředky,
pak by byla moŽnost.
p. Valihrach: Bude Se opravovat východ z podchodu a kdy? Nešel by zmimit ten svah _
moŽnost bezpečnostních výstupků?
starostak městyse: oprava bude provedena v nejbliŽší době, bude tam vybudováno boční
zihradlí.
p. Kučera (Dolní): Nebylo by dobré komplexně zpracovat dopravní situaci v obci' např.
nějakou firmou? Např. silnice na Kopčany je v ltrozném stavu. Špatný stav na chodníku u
Agromoravia a.s.

p. Hrusková: Měla dotaz - kam se obrátit v případě nebezpečíhézeni rachejtlí na silvestra
hostů zrest. Bolero a upozornila na skutečnost, že nějaký občan na býovce na ul. Kamenná
topí pet láhvemi.
p. Baldrian: Doporučil obrátit se na Policii CR, topení pet láhvemi bude řešeno pomocí
obecní policie.
p. Salajka: Upozornil na opravu kanálu na ul.J. Černého.
Informoval se o tom, proč budem přispívat na chod požámi jeďnotky větší částkou neŽ
Hrušky?
starostka městyse: Příspěvek se počítá dle počtu obyvatel.

Bod č. 10 _ Závér

Vedoucí uřadu Bc. Dvořáček přečetl usnesení zastupitelstva městyse Moravská Nová Ves.
Starostka městyse Ing. Jana Krutáková poděkovala občanům a zastupitelůmza účast .
Informovala zastupitele, že v polovině listopadu proběhne pracovní zasedání, kde bude
projednáván návrh na rozpočet na rok 2008.

6. veřejné zasedání Městyse Moravská Nová Ves bylo ukončeno v 19.30 hod.

V Moravské Nové Ysi24.10.2007.

starostka městyse
František Baldrian
místostarosta

ověřovatelé:

Mgr.H


